

ECO-PRO STREET QUASAR XS



7. Garanție: / Гарантийные обязательства: / Warranty:

RO 7.1. Perioada de garanție a corpului de iluminat este de 60 luni de la data vânzării. În caz de defecțiune a corpului de iluminat în perioada de garanție, Producătorul este obligat să repare gratuit sau să înlocuiască corpul de iluminat, cu condiția că Cumpărătorul a îndeplinit cerințele de depozitare, transportare și de funcționare a corpului de iluminat descrise în acest manual de instrucțiuni și utilizare. În cazul unui corp de iluminat defectat în timpul perioadei de garanție, Cumpărătorul trebuie să contacteze Producătorul la adresa: Republica Moldova, orașul Chișinău, Bd. Mircea cel Bătrân, 11. Pentru repararea sau înlocuirea produsului în timpul perioadei de garanție, Cumpărătorul trebuie să depună reclamație la adresa Producătorului și să prezinte produsul.

7.2. Garanția nu acoperă următoarele cazuri:

- prezența daunelor mecanice;
- absența sau deteriorarea etichetelor și sigiliilor de protecție;
- acțiunea substanțelor chimice active asupra corpului de iluminat;
- impactul corpului de iluminat cu produsele și materialele abrazive;
- reparația lămpii de către cumpărător sau de către părți terțe, cu excepția cazului în care este autorizat de producător.
- încălcarea condițiilor de depozitare, transport și exploatare a corpului de iluminat.

RU 7.1. Гарантийный срок эксплуатации светильника составляет 60 месяцев со дня продажи Покупателю. В случае неисправности светильника в течение гарантийного срока Производитель обязуется провести безвозмездный ремонт или замену светильника при соблюдении Покупателем условий хранения, транспортирования и эксплуатации светильника, описанных в настоящем Паспорте и Руководстве по Эксплуатации. В случае обнаружения неисправности светильника до истечения гарантийного срока следует обратиться к Производителю по адресу: Республика Молдова, город Кишинёв, ул. Мирча чел Бэтрын, 11.

Для ремонта или замены светильника в период гарантийного срока требуется предоставить рекламацию с указанием условий, при которых была выявлена неисправность, и предъявить само изделие Производителю.

7.2. Гарантия не распространяется на следующие случаи:

- наличие механических повреждений;
- отсутствие или нарушение защитных наклеек и пломб;
- воздействие на светильник химически активных веществ;
- воздействие на светильник абразивных средств и материалов;
- проведение ремонта светильника Покупателем или третьими лицами, кроме авторизованных Производителем.
- нарушение условий хранения, транспортирования и эксплуатации светильника.

ENG 7.1. Led lamp warranty is 60 months, beginning from the sale date. In case if Eco-pro street Quasar led lamp is not working during the warranty period (60 month), seller is obligated to repair the lamp or to change the lamp if buyer was following all Sale Agreements, which are described in this installation Manual and lamp Passport. Please, contact the manufacturer by the following address: Moldova, Chisinau, str. Mircea cel Batrin, 11. Please write reclamation, describing all problems, and give it to the manufacturer along with the lamp itself.

7.2. Warranty is not available in next cases:

- Visible mechanical damages on the lamp case;
- Absence or violation of protective labels and seals;
- Exposure of chemically active substances on the lamp case;
- Exposure of abrasive materials on the lamp case;
- Reparation process was made by any person, excluding manufacturer or the manufacturer service center.
- Buyer did not follow the conditions of storage, transportation or usage.

8. Informații privind ambalarea, transportarea și depozitarea: / Сведения об упаковке, транспортировании и хранении: / Package, transportation and storage data:

RO 8.1. Pentru corpurile de iluminat Eco-Pro Street Quasar volumul ambalajului este de 0,065 m3. Fiecare corp de iluminat se ambalează individual în cutia de carton ondulat.

8.2. Corpurile de iluminat sunt transportate în cutii cu orice tip de transport acoperit. În timpul încărcării, descărcării, transportării corpurilor de iluminat, trebuie să fie luate măsuri de precauție împotriva deteriorărilor mecanice, impactului produselor petroliere, medii agresive și precipitații.

8.3. Depozitarea corpurilor de iluminat se face în cutii, pe rafturi în spații închise, cu excluderea mediului agresiv, la un metru distanță de sistemele de încălzire. Temperatura de depozitare de la -50°C la + 60°C cu umiditate relativă a aerului nu mai mare de 85%.

RU 8.1. Для светильников Eco-Pro Street Quasar объём упаковки: 0,065 м3. В индивидуальной гофрокартонной упаковке укладывается по одному светильнику.

8.2. Светильники транспортируются в упаковке любым крытым видом транспорта. Во время погрузки, транспортирования и выгрузки светильников с транспортного средства должны быть приняты меры защиты светильников от механических повреждений и непосредственного воздействия нефтепродуктов, агрессивных сред и атмосферных осадков.

8.3. Хранение светильников в упаковке допускается на стеллажах в закрытых сухих помещениях в условиях, исключающих воздействие нефтепродуктов и агрессивных сред, на расстоянии не менее одного метра от отопительных и нагревательных приборов. Температура хранения от -50°C до +60°C при относительной влажности воздуха не более 85%.

ENG 8.1. Eco-Pro Street Quasar package CMB is 0,065 m3. Every lamp has its individual package - corrugated cardboard box.

8.2. Transportation is allowed by any type of covered transport, which protect product from mechanical damages and direct impact of oil products, corrosive environments and atmospheric precipitation.

8.3. The lamp storage is allowed only on shelves in closed dry premises in conditions that exclude the impact of oil products and corrosive environments, at a distance of at least one meter from heating and heating appliances. Possible storage temperature is -50°C to +60°C at a relative humidity of air no more than 85%.

9. Reciclare: / Утилизация: / Lamp recycling:

RO 9.1. Corpul de iluminat nu conține materiale toxice, precum și componente care sunt dăunătoare pentru mediu. Reciclarea corpului de iluminat se face în mod obișnuit.

RU 9.1. Светильник не содержит токсичных материалов, а также комплектующих, приносящих вред окружающей среде. Утилизацию светильника проводить обычным способом.

ENG 9.1. There are no expensive or toxic materials in lamp composition that's why there are no special recycling suggestions. Recycling is carried out in the usual way.

10. Conformitate: / Соответствия: / Conformity:

RO 10.1 Produsul respectă cerințele SM043, RoHS, ISO 9001, 14001, OHSAS 18001, LVD, EMC, CE

RU 10.1 Товар соответствует требованиям SM043, RoHS, ISO 9001/14001, OHSAS 18001, LVD, EMC, CE

EN 10.1 This LED lamp meets all the requirements of SM043, RoHS, ISO 9001/14001, OHSAS 18001, LVD, EMC, CE directives.

